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Inleiding
Maandagavond hebben wij de gelegenheid gekregen om technische vragen te stellen en de VVD 
heeft daar ruimschoots gebruik van gemaakt.
Ook hadden wij onze vragen vooraf aan de organisatie toegezonden zodat deze zich hierop kon 
voorbereiden.

Tijdens de vragenronde bleek echter dat een flink aantal van onze vragen niet beantwoord kon 
worden.
Naar aanleiding hiervan stelde de programmaleider voor om deze vragen schriftelijk in te dienen.

Wij konden en kunnen ons in dit voorstel vinden en de desbetreffende vragen treft u bijgaand aan.
Zou u ervoor kunnen zorgen dat deze vragen tijdig beantwoord worden ?

Verder werd tijdens de avond gesteld dat er ook politieke vragen bij zaten.
Volgens ons vragen wij uitsluitend om informatie en gaat het dus uitsluitend om technische vragen.
Indien u dat anders ziet, vernemen wij dat graag van u.

Tenslotte hebben wij ook op het gebied van woningbouw een aantal vragen gesteld.
Ook op dit gebied zijn onze vragen niet beantwoord.
Wij zullen hierover contact met de afdeling opnemen teneinde op dit gebied alsnog duidelijkheid te 
verkrijgen.
Wij behouden ons het recht voor om hier nog op terug te komen.

Indien u naar aanleiding hiervan nog vragen dan wel op- e/o aanmerkingen heeft, vernemen wij dat 
graag van u.

Programma 2 – Samenleven en ondersteuning (Sociaal Domein).
Wij hebben de indruk dat circa de helft van de Gemeentelijke uitgaven naar het Sociaal Domein 
gaat maar hebben hier tot op heden geen goed inzicht in gekregen.



1a Wij verzoeken u om ons een opgave te verstrekken van de totale uitgaven van het 
Sociaal Domein over de jaren 2020, 2021 (prognose) en 2022 (prognose) dus incl. de 
loonkosten en de kosten van ingehuurde arbeidskrachten en externe adviseurs?

antwoord De kosten sociaal domein over 2020 zijn te vinden in het bdo- rapport. Dit zijn de 
kosten inclusief loonkosten. Informatie over de prognose 2021 vindt u terug in de 
kwartaalrapportage die op 5 oktober is verstuurd. Over de prognose 2022 is voor de 
jeugdzorg en de wmo te melden dat de vng een toename kosten prognosticeert van 11% 
jeugdzorg en 7% wmo. In de begroting is uitgegaan van 1,6%. Dat is dus al een flinke 
taakstelling. 
Verder verwijst het college naar de beantwoording op uw vragen van 18 februari.

1b. Welke besparing kunnen wij realiseren wanneer wij teruggaan naar 1 of 2 wijkteams?

Antwoord Het verminderen van het aantal wijkteams is op zich geen besparing. Het betreft puur 
een organisatievorm, waarbij medewerkers een geografisch aandachtsgebied hebben. 
De wijkteams bestaan uit maatschappelijk werkers, jongerenwerkers, opbouwwerkers, 
wijkverpleegkundigen enz. Het is wel zo dat we streven naar een efficiencyverbetering. 
Dat kan kosten besparen. 

1c. Op dit moment maken wij gebruik van 160 aanbieders wat dus inhoudt dat wij met 160 
aanbieders onderhandelingen moeten voeren, contracten moeten afsluiten, 
administratie moeten voeren en controlewerkzaamheden (op de uitvoering van hun 
werkzaamheden) moeten verrichten. Welke besparing kunnen wij realiseren wanneer 
wij het aantal aanbieders met 75% terugbrengen?

Antwoord Momenteel lopen de contracten met de aanbieders nog twee jaar door. Het is niet 
realistisch om nu al aan te geven wat de mogelijke besparing zal zijn als we minder 
contracten afsluiten met zorgaanbieders. Binnen de Netwerkorganisatie, voorheen ICMT 
(inkoop en contractmanagementteam van de regio) is hier wel aandacht voor.

1d. Welke besparing kunnen wij realiseren wanneer wij de afhandeling van het Sociaal 
Domein (net als in Hollands Kroon) aan een hierin gespecialiseerd bedrijf uitbesteden?

Antwoord Dit valt niet binnen het project Sociaal Domein in Balans en nemen wij ook niet mee.

1e. Op blz. 16 worden de lopende re-integratie voorzieningen vermeld. Deze zijn 
aanzienlijk hoger dan onze benchmarkt. Heeft u hier een verklaring voor?
N.B. : de organisatie heeft m.b.t. deze vraag aangegeven om dit uit te zullen zoeken en 
om hier op terug te zullen komen.

Antwoord Hierop is al eerder bij u teruggekomen.



Er is de afgelopen jaren veel geld uitgegeven aan de projecten “Zwembad Wervershoof”, “MFA 
Abbekerk”, “Tweede sport- en blaashal Wognum” en het LTA. Door het opnieuw “on hold” zetten 
van deze projecten lopen wij het risico dat dit onrendabele investeringen geweest zijn.

2a. In verband hiermede verzoeken wij u om ons een overzicht te verschaffen van alle 
kosten (zowel intern als van externe advies- en onderzoeksbureaus) welke de afgelopen 
3,5 jaar in deze projecten geïnvesteerd zijn.

Antwoord Voor zover dit beschikbaar is, is dit inzicht is bij de lentenota verstrekt.

Programma 4 – Financieel technisch

3. Wilt u ons een overzicht verstrekken van alle door u voorgestelde maatregelen en de 
besparing welke dit per onderdeel oplevert?

De keuzes die het college heeft gemaakt zijn in de begroting opgenomen.

Programma 4 – Financieel technisch (WGA)
Wij willen kunnen beoordelen of het voor de Gemeente Medemblik wellicht interessant kan zijn om 
eigen risicodrager voor de WGA te worden. In verband hiermede hebben wij de volgende vraag.

4. Welke gedifferentieerde premie betaalt de Gemeente Medemblik voor het WGA risico 
aan de belastingdienst ?
N.B.: De organisatie heeft aangegeven om hier telefonisch op terug te zullen komen.

Antwoord De portefeuillehouder heeft eerder de steller van deze vraag opgebeld en aangegeven 
dat deze informatie niet wordt verstrekt. Dit is bedrijfsvoering en daarmee aan het 
college.

De Gemeente Alkmaar heeft fors extra geleend om tot herfinanciering van haar bestaande leningen 
te kunnen overgaan.

5. Om te kunnen beoordelen of dit ook voor ons interessant zou kunnen zijn, verzoeken wij 
u om ons een overzicht van alle uitstaande leningen, de einddata van deze leningen en 
de rentepercentages welke hiervoor betaald worden, te verstrekken.

Antwoord Dit is beoordeeld door het college. Dit is voor ons niet interessant. Mede omdat op dit 
moment de helft van onze lening portefeuille al een negatieve rente kent en we geen 
hoogrentende leningen hebben.

Tenslotte hadden wij vragen gesteld over de geprognosticeerde leges- en OZB opbrengsten van een 
aantal woningbouwprojecten en de geprognosticeerde opbrengsten van grondtransacties.                                     
Wij zullen hierover contact met de afdeling opnemen teneinde hier inzicht in te verkrijgen.


